
Referat från styrelsemötet 2020-02-04 

Ordförande Bo Thulin hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

Föreningens ekonomi är ganska god, 39 000 kr i kassan. Diskussion om att vi måste ha lägre hyra för 

Allaktivitetshuset för att klara vår ekonomi. Eventuellt ka ökning av medlemsavgiften bli aktuell. Dock 

en senare fråga. 

Resan till Vitryssland ligger ute för anmälan. Resan runt Siljan ligger i planeringsstadiet ännu. 

Arbetsgrupper för städning i Allaktivitetshuset måste ordnas. Träff med kommunen denna vecka 

angående att ev. två personer kommer att arbeta på Allaktivitetshuset. James har utarbetat en 

budget för 2020 som balanserar. 

Avslutade program är juridikprogrammet. Ett bra och uppskattat program.  

Vårens program. Se föregående referat. 

Samarbete med PRO vid följande medlemsmöten. 

- Digitala vården 

- Vi som levde under kriget Sven Ceder och Ingrid Sörlin berättar. 

- Nybörjarkurs i Data med Bosse Gunnarsson. 

- Kurs i att hantera din telefon. 

Rapporter. 

Ansökan om pengar inlämnad för år 2020 i ”Projekt ensam hemma”. 

Datakursen starta 11 februari 

WIFI fungerar utan anmärkning, finns uppkopplingsmöjligheter för gäster. 

Stefan informerade om Allaktivitetshusets eventuella aktiviteter och visioner under våren. Svårt att 

attrahera och transportera pensionärer från kyrkbyarna till kurser, möten och program. 

Övrigt. 

Stavgång börjar 7 april kl. 10.00 och pågår under april-maj. Start vid Allaktivitetshuset. 

Kerstin informerade om Teaterbiografens filmvisningar på måndagar kl 15.00. Lämpliga filmer för 

seniorer visas. 

Nästa styrelsemöte 2020-03-05 kl 10.00 i Allaktivitetshuset. 

 


